
Social- og Ældreudvalget

Til: Social- og ældreministeren

Dato: 5. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 147
Forslag til lov om ændring af lov om psykologer m.v. (Udvidelse af antallet af medlemmer
i Psykolognævnet).
Af social- og ældreministeren (Astrid Krag)

Spørgsmål 6
Flere af høringssvarene er positive over for udvidelsen, men der nævnes bl.a. nogle
ønsker fra høringsparterne herunder fra Dansk Psykolog Forening, som vurderer, at ”en
udvidelse af antallet af nævnsmedlemmer ikke vil være en hverken tilstrækkelig eller hen-
sigtsmæssig løsning på udfordringerne. Foreningen oplyser, at det kan være udfordrende
at rekruttere og fastholde kvalificerede kandidater til nævnsarbejdet, fordi honoreringen
er endog overordentlig langt fra at stemme overens med arbejdsmængden. Foreningen
foreslår derfor, at honoraret enten hæves ganske betydeligt, så det afspejler det faktiske
tidsforbrug, eller at der evt. honoreres særskilt for forberedelse til nævnsmøderne.” Vil
ministeren kommentere på, om fordoblingen i 2021 af honoraret til nævnsmedlemmerne
afspejler det reelle behov og stemmer overens med arbejdsmængden?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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